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Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH i Direkciji za ekonomsko planiranje BiH– „Šta je 

Direkcija za ekonomsko planiranje BiH uradila u oblasti monitoringa, a posebno provođenja 

srednjoročnih i dugoročnih razvojnih strategija na godišnjem nivou? Kao stalno tijelo na polju 

socio-ekonomskog planiranja razvoja, na koji način Direkcija namjerava da ubrza 

ispunjavanje uslova koje zemlja mora da ispuni na putu prijema u Evropsku uniju?“ 

 


